

TOUR CODE: DXB6

GROUP PACKAGE

ULTIMATE

6D  
4N

DUBAI

迪拜极致探索之旅



TOUR HIGHLIGHT 旅游亮点



Dubai Frame

迪拜框架

Burj Al Arab

阿拉伯塔酒店

Atlantis The Palm  
(Include One Way Monorail)

棕榈岛亚特兰蒂斯酒店  
(含单程轻轨)

AIN Dubai

迪拜之眼

Burj Khalifa

哈利法塔

Sheikh zayed Grand Mosque 谢赫扎耶德大清真寺

Abra Water Taxi Ride

水上的士

Desert Safari (Private Jeep) 迪拜沙漠冲沙(私人)



FIND OUT MORE! ▼

更多详情 ▼

10-1, Jalan Khoo Teik Ee,  
Off Jalan Imbi, 55100, KL

tour@goldendeluxe.my  
ticketing@goldendeluxe.my

www.goldendeluxe.com.my

fb/GoldenDeluxeTravel

CONTACT US NOW  
联系我们!

03-21446888  
03-9779 5509





## DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ DUBAI 吉隆坡 ✈️ 迪拜



- / MOB / D

Best Western  
Premier M Four Hotel  
OR SIMILAR

Assemble at KLIA International Airport for your flight to **Dubai** International Airport. Upon arrival, meet and greet with our local guide and the tour will begin to visit:

- **Dubai Frame (Photo Stop)**: The stunning Dubai Frame for a picture-perfect moment, where you can snap unforgettable photos with sweeping views of Dubai's past and future in one iconic frame!
- **Burj Al Arab (Photo Stop)**: The Burj Al Arab, located on an artificial island, is one of Dubai's most iconic landmarks. Known as "the world's most luxurious hotel," it is famous for its distinctive sail-shaped design.
- **Jumeirah Beach**: One of Dubai's most famous public beaches, known for its soft white sand and crystal-clear waters of the Arabian Gulf. It is the perfect spot to admire the iconic Burj Al Arab, take a relaxing stroll.

集合于吉隆坡国际机场, 乘坐航班飞往**迪拜**国际机场。抵达后, 与当地导游见面, 过后开始前往游览:

- **迪拜框架 (拍照景点)**: 一座150米高的地标性建筑让您在一个完美的框架中欣赏迪拜的壮丽全景, 既能俯瞰传统的旧迪拜, 也能一览现代化的新迪拜, 是拍摄绝佳照片的理想之地。
- **阿拉伯塔酒店 (拍照景点)**: 位于人工岛上的阿拉伯塔酒店, 迪拜最具标志性的地标之一, 被誉为“全球最奢华酒店”, 以风帆造型闻名。
- **朱美拉海滩**: 迪拜最著名的公共海滩之一, 以柔软的白色沙滩和湛蓝的阿拉伯海水著称。这里是欣赏阿拉伯塔酒店全景的最佳地点。

## DAY 2 DUBAI 迪拜



B / - / D

Best Western  
Premier M Four Hotel  
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to take the **Monorail** and visit:

- **Atlantis The Palm (Include one-way monorail)**: A world-famous resort on Palm Jumeirah, admired for its stunning architecture, luxury ambiance, and iconic attractions.
- **AIN Dubai (Photo Stop)**: A striking landmark and the world's largest observation wheel, perfect for capturing Dubai's iconic skyline.
- **Bluewaters Island (Photo Stop)**: A dynamic island retreat blending contemporary design, upscale attractions, and breathtaking coastal scenery.
- **Burj Khalifa (Include Entrance at Top 124th Floor)**: The world's tallest building at 828m, a masterpiece of luxury and innovation. Reach the 124th floor in just 60 seconds for breathtaking panoramic views of Dubai's skyline.
- **Dubai Mall**: One of the world's largest malls, this ultimate destination offers top fashion, dining, entertainment, and family fun, along with the stunning Dubai Fountain show by the lakeside.

早餐后, 乘搭轻轨前往游览:

- **棕榈岛亚特兰蒂斯酒店 (含单程轻轨)**: 坐落于棕榈岛的知名度假胜地, 以壮丽建筑、奢华氛围和标志性景点而闻名。
- **迪拜之眼 (拍照景点)**: 世界最大摩天轮, 壮观地标, 绝佳角度捕捉迪拜标志性天际线。
- **蓝水岛 (拍照景点)**: 现代化海滨胜地, 融合时尚建筑、高端景点与壮丽海岸风光。
- **哈利法塔 (含124层观景台门票)**: 世界最高建筑哈利法塔高达828米, 是奢华与创新的杰作。乘坐全球最快电梯, 仅需60秒即可抵达124层, 俯瞰迪拜天际线的壮丽全景。
- **迪拜购物中心**: 作为全球最大的购物中心之一, 这里汇聚时尚潮流、美食体验、顶级娱乐和亲子活动, 并可在浪漫湖畔欣赏震撼的迪拜喷泉秀。



📍 Burj Khalifa



📍 Sheikh Zayed Grand Mosque

## DAY 3 DUBAI - ABU DHABI - DUBAI 迪拜 - 阿布扎比 - 迪拜



B / L / -

Best Western  
Premier M Four Hotel  
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to **Abu Dhabi** and visit:

- **Sheikh Zayed Grand Mosque** : A stunning fusion of tradition and grandeur, adorned with intricate marble inlays, towering domes, crystal chandeliers, and the world's largest hand-knotted carpet, offering a serene yet awe-inspiring experience.
- **Emirates palace (Photo Stop)** : A masterpiece of Arabian grandeur, adorned with golden domes, intricate mosaics, and lavish interiors, set against a breathtaking coastal backdrop.
- **Abu Dhabi Corniche (Photo Stop)** : Abu Dhabi's most vibrant coastline, featuring an 8km waterfront promenade, stunning Gulf views, soft sandy beaches, and a modern skyline—perfect for relaxation and immersion in the city's charm.
- **Ferrari World (Photo Stop)** : The world's first Ferrari-themed park, featuring iconic GT-inspired architecture and the largest Ferrari emblem—a must-visit landmark.
- **Heritage Village** : Step into old Abu Dhabi with Bedouin traditions, mud houses, artisan workshops, and camel farms, reflecting the UAE's transformation from desert to metropolis.

After that, transfer back to hotel in **Dubai**.

早餐后, 驱车前往阿布扎比游览:

- **谢赫扎耶德大清真寺**: 传统与宏伟的完美融合, 精美大理石镶嵌、雄伟穹顶、水晶吊灯点缀其间, 拥有世界最大手工编织地毯, 营造庄严而震撼的氛围。
- **酋长国宫殿酒店 (拍照景点)**: 阿拉伯奢华建筑杰作, 金色圆顶、精美马赛克与华丽内饰交相辉映, 背靠壮丽海岸风光。
- **阿布扎比海滨大道 (拍照景点)**: 代天际线、洁白沙滩与迷人海岸交相辉映, 展现阿布扎比独特的海滨风情。
- **法拉利世界 (拍照景点)**: 全球首座法拉利主题公园, 灵感源自GT跑车设计, 拥有世界最大法拉利标志, 是不可错过的地标!
- **民俗村**: 穿越时光, 体验阿布扎比旧时风貌, 感受贝都因文化、泥砖屋、手工艺作坊和骆驼农场, 见证阿联酋从沙漠到现代都市的变迁。

随后, 驱车返回迪拜酒店。

## DAY 4 DUBAI 迪拜



B / L / D

Best Western  
Premier M Four Hotel  
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- **Abra Water Taxi (Include Boat ride)** : Board an Abra and glide through Dubai Creek, where tradition meets modernity. Feel the breeze as you pass gold souks, spice markets, and the city's skyline, embracing the essence of old Arabia.
- **Al Fahidi Area** : Wander through this historic district, where wind-tower homes, stone alleys, and museums reflect Dubai's transformation from a fishing village to a global city.
- **Dessert Safari (Private Jeep)** : Set off on a thrilling Arabian dessert adventure in your private jeep! With a professional driver, speed across rolling golden dunes, experiencing the exhilaration of dune bashing.

早餐后, 驱车前往游览:

- **水上的士 (含船票)**: 乘坐 Abra (水上的士) 穿梭于迪拜的现代与传统之间, 沿迪拜河悠然航行。微风拂面, 两岸是黄金市集、香料市场与天际线交相辉映, 仿佛置身阿拉伯童话之中。
- **阿法迪历史街区**: 漫步在这条充满历史的街区, 感受迪拜昔日的古朴魅力。这片保存完好的19世纪阿拉伯传统社区, 以风塔建筑、石砌小巷、博物馆与艺术馆著称, 展现迪拜从渔村到国际都市的变迁。
- **迪拜沙漠冲沙 (私人)**: 乘坐专属越野车, 开启一场震撼人心的阿拉伯沙漠探险! 专业沙漠车手驾驶, 带你驰骋在连绵起伏的金色沙丘上, 感受冲沙的速度与激情。





📍 Dubai Mall



📍 Emirates Palace



📍 Al Fahidi Area

## DAY 5 DUBAI ✈️ KUALA LUMPUR 迪拜 ✈️ 吉隆坡



B / - / -

After breakfast, free & easy until check out hotel and transfer to the airport for a flight back to Kuala Lumpur with sweet memories.  
早餐后, 您可自由活动或探索迪拜市区, 直到傍晚送往机场乘搭客机返回美丽家园.

## DAY 6 ARRIVAL KUALA LUMPUR 抵达吉隆坡



MOB / - / -



📍 Desert Safari



📍 AIN Dubai



📍 Arba Water Taxi

### Remark 备注

The duration & sequence of all places of interest & scenic spots are subject to change or amend without prior notice in the event of any unforeseen circumstances such as weather condition, acts of nature, local public holiday, religion festival & traffic condition. There will be no refund or replacement if the tour affected by the above issue. 景区内所有景点的停留时间, 游览次序及观光地点, 最终以景区公布为准. 如因天气或其他因素或会做删减/停开, 不作任何补偿及退款, 敬请谅解

### DEPARTURE DATE & FLIGHT DETAILS 出发日期 & 航班详情

### ALL IN TOUR FARE 全包价 RM

Adult 成人 : \_\_\_\_\_ per adult

Child with bed 小孩占床 : \_\_\_\_\_ per child

Child no bed 小孩不占床 : \_\_\_\_\_ per child

\*以上行程&照片仅供参考 最后安排以当地旅社为准\*以上酒店将以当地等级为准\*\*The above itinerary is subject to change upon final discretion of local land operator\*Above Hotel rate are based on Local Standard\*images only for indicative.